
                                                                               ROZEWIE 26.02.2020 r. 

 

 

 

PROTOKÓŁ 

 
Zebrania wiejskiego sołectwa Rozewie, które odbyło się w dniu 26 lutego 2020 r. 
w Rozewiu. 
 

Porządek Zebrania: 
1. Otwarcie zebrania przez sołtysa 

2. Sprawozdanie Sołtysa z działalności Rady Sołeckiej za 2019 r. 

3. Informacje Burmistrza Władysławowa o realizacji dotychczasowych przedsięwzięć oraz planach 
rozwoju Gminy na przyszłe lata. 

4. Zmiana przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 2020. 

5. Przyjęcie uchwały o przyjęciu do realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie zebrania 

 

Ad 1 

 

Zebranie, otworzył sołtys sołectwa Pani Sołtys Renata Ostrowska 

Zebranie rozpoczęto się w 1 terminie o godz. 17,30 w Hotelu Okulski Grand w Rozewiu. 
Zgodnie ze statutem sołectwa w zebraniu powinno uczestniczyć co najmniej 10% mieszkańców 
(par.9 pkt). 

Według listy obecności w zebraniu wzięło udział 29 osób, co spełnia wymóg ważności zebrania 
(lista obecności w załączeniu). 
 

Ad 1 Pani sołtys złożyła sprawozdanie z realizacji zadań w ramach funduszu sołeckiego za okres od 

01,01,2019 do 31,12,2019. Przedstawiła zrealizowane zadania i wydatkowane kwoty. 
 

Ad 3 Burmistrz Władysławowa Roman Kużel poinformował mieszkańców Rozewia o realizacji 
dotychczasowych przedsięwzięć i planach na kolejne lata. 

- wymiana nawierzchni na wejściu na plażę nr 16; 

- realizacja zadania z budżetu obywatelskiego z ubiegłego roku; 
- dalsza rozbudowa ścieżki rowerowej od Hotelu Astor do rzeki Czarna Wda w kierunku gminy 
Krokowa; 

- przebudowa, etapami, drogi wojewódzkiej 215 (zachowanie i przełożenie kostki w okolicy 
pomnika w Lisim Jarze); 

- RDOŚ chce wprowadzić plan ochrony foki szarej w ramach Natura 2000 (brak refulacji plaży w 
Jastrzębiej Górze, Rozewiu, Chłapowie; monitorowanie przez RDOŚ pobytu foki szarej przez okres 
10 – u lat). 
 

Ad 4 Po dyskusji oraz głosowaniu mieszkańców 29 głosów za przeciw 0, ustalono zmiany w 
funduszu sołeckim na rok 2020. 

-Drugi etap budowy fontanny, usytuowanej na działce gminnej nr.208/11 w Rozewiu-położenie 
płyty granitowej – koszt inwestycji 16359 zł. 
-Zakup granitowej kopuły ozdobnej z oświetlenie Led oraz pompą do misy fontanny. 
Koszt 3690 zł (zał. nr 3) 
-Organizacja pikniku integracyjnego dla mieszkańców Rozewia połączona z występami trupy 

cyrkowej (gry i zabawy dla najmłodszych oraz konkursy z nagrodami) -koszt 6901 zł. Cześć kosztów 



zostanie pokryty ze środków własnych. 
 

Ad 5 

Przyjęcie uchwały nr 1/2020 z zebrania w załączniku 

 

Ad 6 

Wnioski mieszkańców 

-  budowa ulicy Orła, Sokoła i Wilczej (oświetlenie i nawierzchnia); 

-  uchwała anty smogowa (zezwala na użytkowanie kopciuchów do 2029 roku); 

-  brak gminnych programów dotyczących fotowoltaiki. 

-  plan zagospodarowania przestrzennego (budowa domków drewnianych sezonowych). 
 

Pan Burmistrz udzielał mieszkańcom odpowiedzi na pytania dotyczące spraw bieżących wsi. 
 

Ad 7 Zebranie zakończyła pani sołtys o godzinie 20.00, dziękując mieszkańcom za przybycie i udział 

w dyskusji. 
 

Protokołował   
Jolanta Witek                                                                          Przewodniczący Zebrania 

                                                                                             sołtys      Renata Ostrowska 


